
 
Beslutningsreferat fra HSI-bestyrelsesmøde hos Else på Bloustrødvej, 

 

tirsdag den 01. november 2022. 
 

Til stede: Anker Blauenfeldt, Ole Årstoft, Else Larsen, Lone Christensen og Bodil Gessø Hansen; 

Afbud: Søren Pind.   

    

1:  Efter fødselsdagsfrokost for Else indledte Anker bestyrelsesmødet. 

Referatet fra den 04.10.22 blev godkendt. 

 

2a: Anker har haft en positiv kontakt til 2 evt. interesserede medlemmer til de ledige suppleantposter i HSI`s 

bestyrelse efter næste generalforsamling. 

Anker har udarbejdet en skriftlig forretningsgang ang. senior-træf for badminton i DGI-regi. 

Else bliver bedt om, at finde ud af om HSI har en retshjælpsforsikring. 

           

2b:  Ole og Anker har haft møde med Søren Strand om bl.a.: hvem der bruger Rådhushallen og hvornår; 

og at Multisalen trænger til en opgradering m.h.t. oprydning og rengøring. Anker foreslog en robotstøvsuger 

til let overfladerengøring. 

Søren Gregersen ønsker at stoppe som holdleder i softtennis om mandagen. Inger Garn er mulig efterfølger. 

Nina Sverdlin ønsker at stoppe, som holdleder på vandrehold 32 om mandagen. Indtil videre overtager 

hendes mand, Mogens holdet. 

Sonja Abild Andersen overtager mandags-vandreholdet nr.31 efter Bente Svensson. 

 

2c: Intet nyt fra webudvalget 

 

2d: Intet nyt fra uddannelsesudvalget.  

    

2e. Der er ikke flere mærkedage i år,  

 

2f: Eksterne turneringer varetages fremover af et bestyrelsesmedlem. 

 

3. Else oplyser, at der p.t. er 511 medlemmer inkl. 7 æresmedlemmer. 

 

4a: Lukket punkt til behandling. 

         

5: Telefonen er hos Else. 

 

6: Næste møde: Tirsdag, den 06.12.22 kl. 12.00 hos Else. 

 

7: Intet under eventuelt.. 

 

 

Tidspkt: Mødet begyndte kl. 13.45. og sluttede kl.15.40 

 

Referent: Bodil.  

 

 


